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Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben 

Írásbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

,,Biztosan jó kezekben van a Duna Aréna gazdálkodás és üzemeltetése?" 
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban is megjelent információk szerint a Duna Arénában megrendezésre kerülő ifjúsági
ökölvívó vébé költségei 348 milliós hiányt okoztak a szövetségnek. Az ifjúsági világbajnokság
a Duna Arénában történő megrendezésének ötlete attól a Balogh Sándortól származott, aki 
amellett, hogy az ökölvívó-szövetség elnökségi tagja, egyben a Duna Aréna üzemeltetéséért és
hasznosításáért felelős állami cég, a Bp2017. Nonprofit Kft. gazdasági igazgatója is. Korábban
pedig a nemzeti vagyonért felelős tárca nélküli miniszter, Bártfai-Mager Andrea férje volt.

A Magyar Ökölvívó Szakszövetség (MÖSZ) eljárást indít az augusztusban a Duna Arénában
rendezett ifjúsági világbajnokság költségvetési problémái miatt. A MÖSZ 2018.10.29-én arról
tájékoztatta az MTI-t, hogy az elnökség a könyvvizsgálói gyorsjelentés, valamint az illetékes
szakbizottság megállapításai alapján szükségesnek tartja hivatalos eljárás megindítását annak
tisztázására, hogy ,,az ifjúsági világbajnokság vonatkozásában büntetőjogi értelemben
felelősség terheli-e a döntési és végrehajtási folyamatokban részt vevő személyeket".

Mint köztudott az ökölvívó-szövetség egyik elnökségi tagjához, aki egyben a Duna Aréna
gazdasági igazgatója is több tucat olyan gazdasági társaság köthető, mely legjobb esetben is
megkérdőjelezhető körülmények között került megszüntetésre.

Ezen tények alapján joggal merül fel a kérdés, hogy olyan személy, mely számtalan gazdasági
társaság eltüntetésébenjátszott szerepet biztosan jó gazdája e az állami pénzeknek?

Biztosan olyan emberre kel bízni a költségvetési pénzek feletti őrködést, aki ismét kétes
ügyeletekbe keveredett?



Az is több kérdést vet fel, hogy miért védik ilyen vehemensen a Duna Aréna gazdasági
igazgatóját, csak nincsen takargatni valójuk ebben az ügyben is?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. október 31.


